
Protokoll för Telefonmöte med SBHS Styrelse 2018-02-19

Närvarande: Lena, Marie, Ronny, Ulla, Eva, Evelina

Frånvarande:Ove som anmält förhinder

1. Öppnande
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen
Godkändes av samtliga

3. Val av justerar av dagens protokoll
Lena och Ulla

4. Inkommande skrivelser
-Aktuella medlemsregister har inkommit från SKK
-information från SKK  angående uppdaterade rutiner gällande inbjudan av 
utländska domare.

           -Information från SKK om att det fanns 3 st datum för ansökan om utställning

            2020.Ulla kollar datum med Tånga.

            -Information från SKK angående bedrägeri på nätet.

            -Jarko har via mail ställt frågan om en ”sluten Facebook grupp för

             uppfödare”. Mötet avslog denna begäran. 

5. Utgående skrivelser 
Ronny har skickat ut SBHS’s välkomstbrev till alla nya medlemmar. 

           Ronny har skickat förfrågan till VnKK angående samarbete gällande  

          Sundsvalls utställningen, det var ok enligt Anna-Lena.

6. Ekonomi
I kassan: 7 785.50kr På plusgirot: 58 997.78kr
Antal medlemmar: 168 Fullbetalande , 30 familjemedlemmar och 23 
provmedlemmar = 221st

Medlemsantalet har ökat med 2 st sedan Januari

7. Gällande våra utställningar så ska Ulla kontakta Tånga och höra om dom 
kan rekommendera alternativt boende då det redan nu är fullt på Tånga.

           Lena tillfrågar Moa P om hon kan vara reservdomare.



           Ronny kontrollerar alternativ till maten på Tånga.

 

8. Övriga frågor.
Evelina ringer Hasse angående hjälp med hemsidan.

           Kalendern på hemsidan måste uppdateras.                                                     

           Marie kontrollerar att dom som har annonser på hemsidan har betalat.

           Eva valdes till kontaktperson för faddrarna .

           Alla som ska hålla i ”prova på träning för viltspår” ska återkomma till Lena 

           Innan den 15 Mars med datum.

      9. Nästa möte är 13/3 2018 kl 1900

     10.Mötet avslutandes och ordförande tackade för ett bra möte. 

           

Sekreterare  //  Ronny Vesterlund

Justerare: Lena stengl Justerare: Ulla Fallström


